



<b>SP</b>	Caliber	.22 LR
	Height	140 mm
	Width	49 mm
	Overall length	295 mm
	Total weight	1.095 g
	Action	semiauto
	Barrel length	120 mm
	Barrel rifling	6D x 450 mm
	Sight radius	220 mm
	Adjustment click	5 mm
	Grip sizes	RH: XS-S-M-L LH: S-M-L



Pistola semiautomatica con scatto meccanico per il tiro di Pistola Standard e Sportiva, con chiusura labile a massa.

Caricatore prismatico, capacità 5 colpi. Otturatore in acciaio speciale. Scatto e mire regolabili ed intercambiabili. Impugnatura anatomica regolabile in legno di noce disponibile in varie misure con possibilità di personalizzazione presso il nostro reparto competizione.

Scatto ampiamente regolabile.

Contrappeso dinamico con 6 pesi che riducono l'impennamento ed annullano le vibrazioni.

La versione **SP Rapid Fire**, concepita principalmente per la disciplina di Pistola Automatica, conserva le stesse caratteristiche vincenti del modello GPE.

Su questa versione sono state elaborate importanti modifiche sull'otturatore e sulla canna.

Viene fornita con 6 pesi in Tungsteno.



Semiautomatic pistol designed for 25 m sport, standard Pistol event.

Built in caliber .22LR, with fleeting mass blowback operating system and prismatic 5 shot capacity magazine. The bolt is made from special steel with an integrated shock absorber. The pistol has a fully-adjustable, two-stage trigger and dry-fire capability. Fully adjustable rear sight with variable width of the notch. Wide choice of interchangeable front sights. Anatomical walnut grip, available in various adjustable sizes. Custom grips or a copy of an already personalized anatomical grip can be made upon special request in our factory. Suitable for all marksmen, thanks to its adjustability, low-positioned center line of bore and multi-function counterweight system with 6 weights. Designed to reflect the changes in the Rapid Fire event after the 2004 Olympics, the **SP RF** aims to maintain the winning characteristics of the GPE model. Built on the base of the SP the Rapid Fire version has elaborate changes to the bolt and the barrel. The SP RF comes with 6 Tungsten weights, as opposed to the traditional steel weights.



Halbautomatische Sportpistole Kal. .22 L.R. Masseverschluss aus einer speziellen Stahllegierung das Magazin: 5 Schuß Kapazität. Die Abzugskomponenten sind unabhängig von einander einstellbar. Verstellbare Visierung mit breitenverstellbarem Kimmenblatt.

Anatomischer verstellbarer Griff in Walnussholz verfügbar in verschiedene Größen (Maßanfertigungen in unserer Firma sind ebenfalls möglich). Eine vielseitige Pistole die mit einem perfekt einstellbarem Abzug ausgestattet ist. Sie besitzt ein Rückstoßdämpfungssystem mit 6 Stahlbolzen. Das Modell **SP RF** wurde speziell für die neue Schnellfeuerdisziplin entwickelt, mit dem Ziel, die gleichen Siebringenden Eigenschaften des Modells GPE zu bewahren. Für diese Ausführung wurden wichtige und speziell für die Schnellfeuerdisziplin erforderlichen Änderungen am Schlitten und am Lauf vorgenommen. Geliefert wird das Modell SP RF mit 6 Wolframtungsteno für die Rückstoßdämpfung.